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Jubilarna XV godina održavanja Međunarodne konferencije „Savremene tendencije u turizmu i
hotelijerstvu – CTTH“, čiji je organizator Departman za geografiju, turizam i hotelijerstvo
Prirodno-matematičkog fakulteta u Novom Sadu, podržan od Ministarstva obrazovanja, nauke i
tehnološkog razvoja i resornih sekretarijata Vlade AP Vojvodine održava se 26 i 27. septembra
2013. godine u Privrednoj komori Vojvodine.

      

   Konferenciju je otvorio pokrajinski sekretar za privredu, zapošljavanje i ravnopravnost polova
Miroslav Vasin i tom prilikom rekao:
   -Kao i u svim drugim oblastima Pokrajinska vlada konsultuje Univerzitet u Novom Sadu i sve
fakultete o tome koji korak treba činiti u oblasti koje oni pokrivaju, tako da ćemo i ovde razmeniti
iskustva, mišljenja, poslušati sugestije i savete, predstavnika visokoobrazovnih ustanova,
stručnjaka iz oblasti turizma i hotelijerstva. Kako bi se unapredila ponuda potrebno je obratiti se
nauci i struci. Ja bih se malo našalio i rekao da postoje dve oblasti gde smo svi stučnjaci:
fudbalska reprezentacija Srbije, gde smo svi selektori i turizam, gde svi smatramo da one ideje
koje imamo u glavi treba da budu odlučujuće u primeni turizma. Vlada AP Vojvodine se u svim
oblastima u kojima ima nadležnost oslanja prvenstveno na Novosadski univerzitet. To Vojvodini
obezbeđuje neprekidni napredak, bez obzira što neki Vojvodinu pokušavaju da predstave kao
region koji zaostaje. Vojvodina je u Srbiji od svih regiona najnaprednija po svim pokazateljima.
   U oblasti turizma je došlo do značajnog napretka, prvenstveno u strukturi infrastrukturnih
objekata, kvalitetu usluge. Izgradnjom hotela „Premier Aqua“ visoke A kategorije u Vrdniku,
dobili smo još jedan hotel koji je obogatio ponudu tog banjskog mesta, bisera naše turističke
ponude. Međutim, ono što nam nedostaje, nedostaje nam svest. Svest se polako menja. Ne
možemo nikako da prihvatimo, kao Slovenci ili Mađari, da je svaka kuća u Vojvodini deo
turističke ponude, jer sam ulazak u Vojvodinu i Srbiju je momenat kada turista počinje da se
suočava sa slikom o toj zemlji. Njegova slika sigurno nije povoljna kada prolazi kroz sela koja su
neuredna, kada prolazi kraj kuća koje nisu okrečene, gde trava nije pokošena, gde nema cveća
na prozorima. Cilj ćemo ostvariti tek onda kada svi građani Vojvodine budu shvatili da je njihova
kuća, njegovo dvorište i sve ono što se vidi, da sve to jeste turistička ponuda. Mi imamo
izuzetno šaroliku turističku ponudu koja se bazira na najvećim vrednostima, a to je činjenica da
ovde živi veliki broj nacija sa svojim običajima, jelima, kulturno umetničkim sadržajima. Ali, ako
sve to ne oplemenimo jednom svešću da moramo učiniti kompletnu sliku o lepom, u skladu sa
akcijom koju sprovodimo, „cela Vojvodina mora biti turistička razglednica“, onda nećemo otići
mnogo daleko, jer turista dok ne dođe do jednog lepog mesta, prvo vidi njene zapuštene
delove, kuće koje su neuredne i već na svoje odredište dolaze neraspoloženi i sa slikom o
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jednom regionu koji je turistički neatraktivan.
   Koliko ova konferencija i Dunavska strategija mogu da pomognu nastojanjima da se približimo
evropskim tokovima?! Nažalost, ono što radimo vrlo se malo prikazuje i u Srbiji, pa čak i ovde u
Vojvodini. Podsetiću da je pre nekoliko meseci održan jedan od najznačajnijih skupova u istoriji
Vojvodine, skup četiri najrazvijenije regije Evrope. Planiramo da već u roku od sledećih mesec
dana održimo još tri značajna međunarodna skupa, jedan će biti skup privrednika iz Dunavske
regije, tzv. Dunavski Business Forum, zatim će nam doći učesnici iz jedanaest zemalja koji će
učestvovati na jednom međunarodnom projektu, imaćemo susrete sa stranim investitorima iz
nekoliko zemalja. I pored toga što nije dobro da se takve aktivnosti ne vide, one u principu šalju
pozitivnu poruku ne samo iz Vojvodine nego i iz Srbije. Mi takve aktivnosti sprovodimo i sigurno
je da na tome nećemo stati. Naš cilj je da se Vojvodina, koja je postala evropski region i ponaša
evropski. Mi smo ubeđeni da ako se mi ponašamo evropski, a kao značajan deo Republike
Srbije, da je to u korist cele naše države i da je to najbolji podstrek našem evropskom putu -
rekao je na kraju gospodin Miroslav Vasin.
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